



**Kapuskasing
Curling Club**

Club de Curling de Kapuskasing

PROXY VOTE / VOTE PAR PROCURATION

I, _____, member of the *Kapuskasing Curling Club* for the 2018-19 season, hereby accord my vote to _____ for the purposes of the *Kapuskasing Curling Club's* Annual General Meeting to be held in the club's lounge at 68 Brunelle Road North in Kapuskasing, at 7:00 pm on Thursday September 19th 2019.

Je, _____, membre du *Club de Curling de Kapuskasing* pour la saison 2018-19, accorde mon vote à _____ lors de l'Assemblée Général Annuelle du *Club de Curling de Kapuskasing* qui aura lieu dans le pavillon du club au 68, chemin Brunelle nord Kapuskasing, à 19h00 le jeudi 19 septembre 2019.

Date : _____

Signature : _____



**Kapuskasing
Curling Club**

Club de Curling de Kapuskasing

PROXY VOTE / VOTE PAR PROCURATION

I, _____, member of the *Kapuskasing Curling Club* for the 2018-19 season, hereby accord my vote to _____ for the purposes of the *Kapuskasing Curling Club's* Annual General Meeting to be held in the club's lounge at 68 Brunelle Road North in Kapuskasing, at 7:00 pm on Thursday September 19th 2019.

Je, _____, membre du *Club de Curling de Kapuskasing* pour la saison 2018-19, accorde mon vote à _____ lors de l'Assemblée Général Annuelle du *Club de Curling de Kapuskasing* qui aura lieu dans le pavillon du club au 68, chemin Brunelle nord Kapuskasing, à 19h00 le jeudi 19 septembre 2019.

Date : _____

Signature : _____